

## 热熔胶枪使用说明书

JQ-010 JQ-050 JQ-100A



### 原始说明

请在使用前认真阅读使用说明书，以保证安全使用

- 如果机器电源线被损坏或者割开，请不要触碰电源线，而是马上拔下电插头。请不要使用电源线受损的机器。
- 如果机器电源线受损，请联系品牌售后服务部门维修。
- 只适合室内操作。
- 若要户外使用，请务必配上适合户外使用的电源延长线。
- 使用时务必保持电源线在机器尾部。
- 如果操作过程中要暂停30分钟以上，请关闭机器或者拔下电源插头。
- 请保证使用者对机器有足够的了解和物理操作能力，儿童、精神障碍人士等请避免使用。
- 若儿童使用，则必须有成人监督。
- 请配合对应的附件、配件使用，以确保获得您希望的作业效果。
- 请不要在含有石棉的金属上操作(石棉可导致癌)。
- 请视工作环境和作业程度佩戴防护工具，比如防尘面具、护目镜等。
- 机器插电时请勿更换喷嘴。更换喷嘴请务必确保机器低温、未插电、并且在“关闭”档。

### 环境保护

机器、附件和包装在垃圾分类时属于可重复使用。请勿丢入家庭垃圾类

### 技术参数

型号	JQ-010	JQ-050	JQ-100A
功率	8-10W	50W	100W
温度	180°C	180°C	200°C
胶棒直径	7mm	7mm	11mm

### 延长线

请至少使用5安培电流容量以上的电源延长线

### 组装

热熔胶枪可以快速融化胶棒，用来粘贴清洁，干燥，无润滑剂的物体

### 使用说明

#### 开关机器

**开启机器：将电源线插入与机型所要求相匹配的电源**

#### 准备涂胶

- 要涂胶的物体表面必须保证清洁、干燥，并且没有润滑剂成分。在涂胶前最好将表面弄粗糙。切勿使用易燃溶剂清洁表面(作业材料和工作环境的温度不能低于5摄氏度，或者高于50摄氏度。快速加热低温物体(比如钢铁)表面，将获得更好的粘贴效果。

#### 涂胶

- 谨防燃烧!胶枪和喷嘴在作业中会升到很高的温度。千万不要让胶枪和喷嘴接触到人体和动物。如果热胶碰到了皮肤，请马上用冷水冲洗数分钟，然后就医。请不要自行试图将热胶从皮肤上清除。

### JQ-010 型号

Micro USB 充电接口  
可与手机电源适配器共用  
充一次电可以使用60分钟

### JQ-010 JQ-050 型号

在使用前，机器需要预热5分钟左右。插入胶棒 按动出胶扳手。

### JQ-100A 型号

在使用前，机器需要预热5分钟左右。

·按下出胶扳手，把胶水打在作业表面。

也可以粘贴碎片。

·请先等热胶冷却，再触碰作业物体表面。

提示:安泰信还有用于装饰功能的彩色闪光胶棒。

·这种胶棒是专门为创意手工设计的,适合低温(105°C)操作。彩色闪光胶棒也可以用作封边装饰,你可以把胶棒切成3厘米的小段,然后插入胶枪。

胶条白色透明 $\Phi 7 \times 100\text{mm}$
胶条黑色透明 $\Phi 7 \times 100\text{mm}$
胶条高粘70%半透明 $\Phi 11 \times 150\text{mm}$
胶条高粘80%全透明 $\Phi 11 \times 150\text{mm}$

请将机器放置至常温再保存后。发热的机器喷嘴会导致机器受损。

### 防滴胶控制

胶枪加热后，具有防滴胶控制功能。这能防止胶棒受热后滴胶。

备注:在胶枪预热过程中，也许会有滴胶情况。请不要在高温下使用彩闪光胶棒。这时防滴胶控制是不能正常发挥功能的。

### 更换胶棒

不要试图拔出已经使用了一半的胶棒。如果你要更换不同种类的胶棒，请插入新胶棒，然后将前端的旧胶棒使用完。

### 立架

当胶枪加热时，请不要侧放，而是使用立架。

·按下立架，如果您暂时不使用胶枪

·按下立架释放扳手，放下立架

当保存或再次使用时，请将立架放回起始位置

### 维修保养

#### 清洁

在对胶枪本身进行任何工作前，请拔下电源插头。请保持胶枪清洁。

#### 维修和保修

**ATTEN** 产品根据法律/所在国家和地区特定的法规提供保修:正常磨损、过载或不当使用不可享受保修。若有不满意之处，请将未经拆封的工具连同购买票据送到经销商处。

### 深圳市安泰信科技有限公司

SHENZHEN ATTEN TECHNOLOGY CO.,LTD  
地址:广东省深圳市光明新区七号路森阳高新科技园2栋8楼  
电话:0755-8602 1389  
传真:0755-8602 1365 邮编:518132  
网址:www.atten.com.cn(中文)  
www.atten.com(英文)  
邮箱:sales@atten.com.cn

联系售后

电话: (+86) 0755-8602 1266

## Hot Melting Glue Gun User Guide

for Models:

JQ-010 JQ-050 JQ-100A




### ORIGINAL INSTRUCTIONS

#### USED SYMBOLS

 READ THESE INSTRUCTIONS

 CLASS II CONSTRUCTED

 DO NOT DISPOSE OF ELECTRIC TOOLS, ACCESSORIES AND PACKAGING TOGETHER WITH HOUSEHOLD WASTE MATERIAL

WORKING SAFELY WITH THIS UNIT IS POSSIBLE ONLY WHEN THE OPERATING AND SAFETY INFORMATION ARE READ COMPLETELY AND THE INSTRUCTIONS CONTAINED THEREIN ARE STRICTLY FOLLOWED.

- If the cable is damaged or cut through while working, do not touch the cable but immediately pull the mains plug. Never use the unit with a damaged cable.
- If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- For indoor use only.
- Connect units that are used outdoors by means of a fault current protection switch (FI) with a maximum triggering current of 30 mA. Use only an extension cable that is approved for outdoor use.
- Always direct the cable to the rear away from the unit.
- For pauses in the work of more than 30 minutes, pull the mains plug.
- Children shall not play with the appliance.
- Cleaning and user maintenance shall not be made by children without supervision.
- Manufacturer is able to ensure flawless functioning of the unit only if the original accessories intended for it are used.
- Do not work materials containing asbestos (asbestos is considered carcinogenic).

- Take protective measures when during work dust can develop that is harmful to one's health, combustible or explosive (some dust mask are considered carcinogenic); wear a dust mask and work with the dust / chip extraction when connectable
- Do not change nozzles while glue gun is in "on" position, plugged in, or warm to the touch. Before changing nozzles, make sure glue gun is cool to the touch, unplugged, and the switch is in the "off" position.

### ENVIROMENT

#### DISPOSAL

The unit, accessories and packaging should be sorted for environment-friendly recycling.

### ONLY FOR EUROPEAN COUNTRIES



Do not dispose of power tools into household waste! According to the European Guideline 2012/19/EC for Waste Electrical and Electronic Equipment and its implementation into national right, power tools that are no longer usable must be collected separately and disposed of in an environmentally correct manner.

### SPECIFICATIONS

#### GENERAL SPECIFICATIONS

Description: **Glue Gun:**

Model number	JQ-010	JQ-050	JQ-100A
Power	8-10W	50W	100W
Temp	180°C	180°C	200°C
Glue syick	7mm	7mm	11mm

### EXTENSION CORDS

Use completely unrolled and safe extension cords with a capacity of at least 5 Amps.

### GETTING STARTED

#### Model: JQ-010

Micro USB type C port  
Mobile phone charger is available  
Runtime one hour with a full charge

#### Models : JQ-010 JQ-050

- Allow glue gun to reach operating temperatures before using (+/- 5mins). Insert the glue stick . Press the feed trigger.

#### Model : JQ-0100A

- Once the cord is detached, the glue gun remains operable for 5mins, before it needs o heat up. NOTE: For your first use, you may need to load up to two full glue sticks before glue begins to flow.
- Squeeze trigger to apply glue onto desired surface.
- Apply parts together.
- Allow glue to cool before handling object or surface.

TIP: Manufacturer also supplies glitter and colour sticks for decorative purposes. These sticks have been specially developed for creative projects and low temperature (105 °C). The colour sticks can also be used for sealing decorations. To beable to quickly change colours, it is recommended to cut the sticks into 3cm pieces before inserting into the Glue Gun.

White Transparent $\Phi 7 \times 100\text{mm}$
Black Transparent $\Phi 7 \times 100\text{mm}$
Mucosity70% Semi Transparent $\Phi 11 \times 150\text{mm}$
Mucosity 80% Transparent $\Phi 11 \times 150\text{mm}$

### DRIP-CONTROL FUNCTION

When heated up, the glue gun has a drip-control function. This prevents the glue from dripping when the glue gun is at operating temperature.

NOTES: During heating-up the glue gun may release a few drops of glue. Do not use glitter or colour sticks at high temperature. The drip-control function will not work properly.

### CHANGE GLUE STICKS

Do not attempt to remove the unused portion of the glue stick from your glue gun. If you need to switch glue stick formulas, empty the melting chamber by squeezing the trigger and insert new formula.

### STAND / KICK STAND

When glue gun is hot, do not lay on its side. Always use stand.

- Push stand into "down" position when temporarily not in use.
- When re-suing or storing, push stand back into "up" position.

### MAINTENANCE

#### CLEANING

BEFORE ANY WORK ON THE UNIT ITSELF, PULL THE MAINS PLUG. Always keep the unit clean so that it functions properly and accurately.

### SERVICE AND WARRANTY

This product is guaranteed in accordance with statutory/country specific regulations; damage due to normal wear and tear, overload or improper handling will be excluded from the guarantee. If the unit should fail despite the care take in manufacturing and testing, send it disassembled together with proof of purchase to your dealer.

### SHENZHEN ATTEN TECHNOLOGY CO.,LTD.

Add: Floor 8, Building 2, Senyang High-tech park, 7 West Road High-tech Park, Guangming New district, Shenzhen 518132, china  
Tel: 86-755-8602 1373 Fax: 86-755-8602 1365  
Web: www.atten.com  
Facebook: https://www.facebook.com/attencn/  
E-mail: sales@atten.com.cn